

目次

2024年 第43卷 (总第365期)

第03期

03 专题

P03 | 论数字经济推动新质生产力形成的路径 焦方义 杜 瑄

14/44 产业经济

P14 | 我国产业链现代化的优化路径研究 张 毅 樊斯幔 张 虎

P23 | 中国式现代化水平测度、区域差异及来源分解 叶阿忠 朱灵群 张源野等

P33 | 中国长三角城市群工业高质量发展水平双维测度、动态演进及创新环境影响研究 施雄天 李亚玲 余正勇等

P44 | 中国新质生产力指标构建与时空演进 朱富显 李瑞雪 徐晓莉等

54/87 企业经济

P54 | ESG 责任履行与企业技术创新提质增效 岳翔宇 王国红 黄 昊

P65 | 金融科技、融资渠道与企业创新 杨光艺 李向阳

P76 | 董事网络位置对企业风险承担的影响研究 王 熹 刘国枝 王 利等

P87 | 期望差距与中国外向型制造企业母国市场卷入 周羽中 张诗含 张晓萍等

97/126 低碳经济

P97 | 中国式现代化生态经济发展道路的三重逻辑 孙全胜

P104 | 碳排放权交易对试点地区绿色发展的影响及溢出效应 余 谦 吴 婷 覃一冬等

P115 | 碳试点政策冲击下的地区工业全要素生产率增长分析 陆春华 李 虹 易卓睿

P126 | 低碳试点政策对企业突破性绿色技术创新的影响研究 修广利

135/155 数智经济

P135 | 数智经济推动共同富裕的机制与效应研究 徐维祥 石柔刚 周建平

P145 | 数字化转型与客户关系稳定度 陈娇娇 陶新雨 刘晓颖

P155 | 数字化转型对工业企业创新效率的影响研究 王玉霞 张 达

【期刊基本参数】 CN22-1129/T* 1981*m* 16*160*zh* P* ¥28.00* *16*2024-3

CONTENTS

2024, Vol. 43, No. 03

03 SPECIAL COLUMN

P03 | On the Route of Digital Economy Boosting the Formation of New Quality Productivity Jiao Fangyi Du Xuan

14/44 INDUSTRIAL ECONOMY

P14 | Research on the Optimization Path of Modernization of China's Industrial Chain Zhang Yi Fan Siman Zhang Hu

P23 | Measuring the Level of Chinese-Style Modernization, Regional Differences, and Source Decomposition
Ye Azhong Zhu Lingqun Zhang Yuanye etc.

P33 | Research on the Dual-dimension Measurement, Dynamic Evolution and Innovation Environment Impact of High-quality Industrial Development Level in China's Yangtze River Delta Urban Agglomeration Shi Xiongtian Li Yaling Yu Zhengyong etc.

P44 | Construction and Spatiotemporal Evolution of New Productivity Indicators of China Zhu Fuxian Li Ruixue Xu Xiaoli etc.

54/87 ENTERPRISE ECONOMY

P54 | ESG Responsibility Fulfillment and the Improving Quality and Efficiency of Enterprise Technological Innovation
Yue Xiangyu Wang Guohong Huang Hao

P65 | Fintech, Financing Channels and Corporate Innovation Yang Guangyi Li Xiangyang

P76 | Research on the Influence of Directors' Network Position on Corporate Risk-taking Wang Xi Liu Guozhi Wang Li etc.

P87 | Expectation Gap and the Involvement of Chinese Export-oriented Manufacturing Enterprises in the Home Market
Zhou Yuzhong Zhang Shihan Zhang Xiaoping etc.

97/126 LOW-CARBON ECONOMY

P97 | The Triple Logic of the Development Path of Chinese Path to Modernization Ecological Economy Sun Quansheng

P104 | The Impact of Carbon Emissions Trading Pilots on Green Development Yu Qian Wu Ting Qin Yidong etc.

P115 | Analysis of Regional Industrial Total Factor Productivity Growth Under the Impact of Carbon Pilot Policies
Lu Chunhua Li Hong Yi Zhuorui

P126 | Research on the Impact of Low-carbon Pilot Policies on the Breakthrough Green Technology Innovation of Enterprises
Xiu Guangli

135/155 DIGITAL INTELLIGENT ECONOMY

P135 | The Mechanism and Effect of Digital Intelligence Economy Promoting Common Prosperity
Xu Weixiang Shi Rougang Zhou Jianping etc.

P145 | Digital Transformation and Customer Relationship Stability Chen Jiaojiao Tao Xinyu Liu Xiaoying

P155 | The Impact of Digital Transformation on Innovation Efficiency of Industrial Enterprises Wang Yuxia Zhang Da
